
 
                                                                                                   Číslo materiálu: 4/01 
Komise: Komise kulturní 
Datum: 3.4 2019   18:00 hod 
Přítomni: 
 
 
Omluveni: 
 
 
Neomluven: 
Host: 

L. Frankovicová, K. Špalková, T. Morawski, V. Lebedová, J. Fraňková, P. Bečán,  B. 
Buňka, P. Apolen, L. Kment, A. Rezler, V. Veselý, M. Trdličková, Š. Sokač  
 J. Veselá, K. Daczická, V. Balek, J. Skyva    
 
 
 
 

Člen RM:  
Příští jednání: květen 2019 

 1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         
Rada města 
b e r e   n a   v ě d o m í zápis z jednání kulturní komise ze dne 3.4. 2019 
 
 
2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
 a. Předseda komise přivítal přítomné členy a hosty a seznámil je s programem jednání. 

b. Předseda T. Morawski podal informace: 
1) k prvnímu zasedání pracovní skupiny ve věci budoucího financování kultury a nového 
grantového systému.  Pracovní skupina řešila dva hlavní proudy – na co a jak se může žádat a jak financovat. Dále 
řešila inovaci systému hodnocení.  
V oblasti grantového systému – pracovní skupina pracuje systémově, dobře.  
Členové pracovní skupiny se shodli na tom: 
Příspěvky v grantovém systému by měly být finančně omezené danou částkou. 
Příspěvkové organizace – žádat nebo jim nebude umožněno žádat. 
Které kulturní akce začlenit přímo do rozpočtu města. 
Otázka vytvoření finančního fondu Rady města. 
Výstupy z pracovní skupiny budou Kulturní komisi k dispozici do tří týdnů a materiál bude 
předložen na červnové jednání Zastupitelstva města. 
 
2) k přípravě hlukové vyhlášky ve městě.  Na Komisi cestovního ruchu (KCR) zaznělo, že Kulturní komise (KK) nechce ohledně 
vyhlášky s KCR spolupracovat, T. Morawski se chtěl následně jednání Komise CR zúčastnit, 
ale na jeho e-mail nikdo nereagoval.  
Z Komise CR zazněl výstup k hlukové vyhlášce ve městě, že akce konané od května do září by 
měly mít výjimku produkce do 24:00 hod., respektive, že tato výjimka by měla být co nejširší.  
Po diskuzi, dále připomínce předsedy, že závěr a zápis z poslední komise vycházející 
z doporučení pana Tvrdíka, resp. Ministerstva vnitra zněl, že na tomto jednání komise 
doporučí 5-7 akcí do vyhlášky a následném hlasování  členů KK (v poměru 8/5) je závěr 
následující – Kulturní komise podpoří návrh Komise cestovního ruchu v plném rozsahu. 
Předseda T. Morawski se ještě jednou pokusí o účast na jednání Komise cestovního ruchu dne 
11.4.  
 
 

 



 
Další jednání kulturní komise: květen – přesné datum bude upřesněno  

 adresa: komise.kultura@konf.kutnahora.cz 
 

 
 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 
 
 
 
4) Reakce rady města: 
 

Zapsala: Jaroslava Brandejská 
Kontrola: Tomáš Morawski  


